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 Verslag Algemene Ledenvergadering NNV 26 mei 2023 
 
Aanwezig: Zie presentielijst. 
Locatie: TU Delft, Aula Congresgebouw, Commissiekamer 3 
Verslag: Noortje de Graaf  
 

1) Opening en vaststelling agenda 
Voorzitter Christa Hooijer opent de vergadering om 12.50 uur. Alle aanwezigen worden 
hartelijk welkom geheten. Er zijn 19 aanwezigen. De agenda wordt ongewijzigd 
vastgesteld. Johan Klootwijk zorgt gedurende de vergadering voor de slides bij de 
betreffende agendapunten. 
 
2) Verslag ALV 25 april 2022 (NNV-2022-128) 
Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld, met dank aan de notulist.  
 
3) Korte terugblik op het afgelopen jaar 
Christa Hooijer geeft aan dat veel van de activiteiten uit 2022 terug te vinden zijn in het 
jaarverslag dat bij punt 6 aan de orde komt. Een belangrijke wijziging was de overdracht 
van de voorzittershamer door Diederik Jekel aan Christa Hooijer. Verder heeft het bestuur 
een duurzame financiële toekomst van de NNV als belangrijk onderwerp geagendeerd, 
waarbij verkend wordt wat de diverse mogelijkheden zijn voor de NNV om in de 
veranderende wereld een gezonde financiële situatie te garanderen. Diederik Jekel vraagt 
of het bestuur hierbij inbreng van de leden vraagt. Dit is zeker het geval, op een gegeven 
moment zal het bestuur dit in enigszins gekanaliseerde vorm zeer op prijs stellen. 
 
4) Leden van Verdienste 
Het bestuur heeft twee leden benoemd tot Lid van Verdienste. Het gaat om Hans van 
Bemmel en Diederik Jekel, voor beiden is er een oorkonde. Hans vanwege zijn 
indrukwekkende aantal maandelijkse onderwijscolumns in het NTvN; hij is ook tijdens de 
lunch in gesprek over onderwijs, hij zal later op de dag worden toegesproken. Diederik 
wordt door Christa heel hartelijk bedankt voor zijn inzet. Hij was als niet-professor NNV-
voorzitter, hetgeen uiterst zelden voorkomt. Diederik Jekel heeft laten zien dat de NNV 
veel breder is dan alleen voor de academische wereld en heeft een enorme inzet getoond 
voor de vereniging. 
 
5) NTvN 
Yannick Fritschy doet voor de laatste keer als hoofdredacteur van het NTvN verslag van 
het afgelopen jaar. Per 4 oktober zal Ans Hekkenberg hem als hoofdredacteur opvolgen. 
Yannick meldt dat er weer 12 nummers van het NTvN zijn verschenen dankzij de grote 
inzet van veel vrijwilligers. In de redactie zijn een paar nieuwkomers en ook een aantal 
mensen die gestopt zijn met het redactiewerk. De nieuwkomers zijn Gianluca de Bruin en 
Kristian Blom. De mensen die hun taak hebben neergelegd zijn: Lodewijk Arntzen, Marco 
van Leeuwen, Stijn Debackere en Menno van Dijk. Hans van Bemmel is gestopt met zijn 
onderwijscolumns, hij is inmiddels opgevolgd door een viertal docenten die gezamenlijk de 
columns voor hun rekening nemen: Lestafette. Yannick geeft aan dat er altijd plek is voor 
nieuwe redactieleden, evenals voor leden van de studentenredactie. 
 
Gerrit Bannink meldt dat hij het gevoel heeft dat er de laatste jaren minder formules in het 
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NTvN staan. Yannick antwoordt dat dat geen speciaal beleid is, en dat de redactie daar 
dus niet op aanstuurt. Het is net wat auteurs aanleveren. De redactie gaat het intern 
bespreken. Hij dankt eindredacteurs Esger Brunner en Marieke de Boer voor hun goede 
werk. Tot slot zegt Yannick dat ideeën voor artikelen/onderwerpen altijd zeer welkom zijn, 
de redactie ontvangt graag tips (ntvn@ntvn.nl). 
Christa Hooijer dankt de redactie en ook Yannick zeer hartelijk voor de inzet. Het NTvN is 
een belangrijke manifestatie van het NNV-lidmaatschap. 
 
6) Afsluiting van het verenigingsjaar 2022 
a) Jaarverslag 2022 (NNV-2023-124) 
Christa Hooijer loopt het jaarverslag kort door. Het jaarverslag wordt door de leden 
unaniem goedgekeurd. Ferrie Aalders vraagt of in de toekomst ook het ledenaantal in het 
jaarverslag kan worden opgenomen om te zien of acties/activiteiten leiden tot een hoger 
ledenaantal. Dit kan zeker, al moet er even over worden nagedacht wat de peildatum zal 
zijn. Noortje de Graaf meldt dat gedurende het jaar het ledental oploopt; op 1 januari zijn 
het er minder, omdat dan de leden verwijderd zijn die het lidmaatschap hebben opgezegd, 
gedurende het jaar loopt het ledental op. Het ledental zit rond de 4000. René Tol vraagt of 
de gemiddelde leeftijd van de leden ook gepubliceerd kan worden. Dit zou eventueel 
kunnen. Noortje licht toe: het ledenbestand van de NNV is qua leeftijd zeer uiteenlopend. 
Er zijn mensen die al meer dan 70 jaar lid zijn, maar aan de andere kant is ongeveer een 
kwart van de leden student.  
 
b) Financieel verslag 2022 (NNV-2023-105a en b) 
Het financieel jaarverslag wordt besproken. Noortje de Graaf licht toe. Het jaar is 
afgesloten met een beperkt negatief saldo ondanks alle opgelopen kosten en inflatie waar 
ook de NNV in 2022 mee te maken heeft gehad. Gelukkig was 2021 een jaar met een 
positief eindsaldo. De meeste inkomsten waren goed in lijn met de begroting. Het grootste 
verschil met de begroting aan de inkomstenkant is te zien in de post Quarktravel; bij het 
opstellen van de begroting eind 2021 was nog niet te voorzien of we weer reizen zouden 
kunnen gaan organiseren voor het voortgezet onderwijs. Uiteindelijk konden we in de 
tweede helft van 2022 voorbereidingen treffen voor de reizen van begin 2023; hiermee is 
de verhoogde post bij Quarktravel verklaard. Aan de uitgavenkant valt ook vooral de post 
Quarktravel op. Daarnaast is er voor gekozen om de vernieuwing van de websites nnv.nl, 
ntvn.nl en fysica.nl uit te stellen. Er zijn offertes opgevraagd, maar de gevraagde prijzen 
waren dermate ver boven budget (en boven verwachte kosten op basis van eerdere 
ervaringen) dat de opdracht nog even is aangehouden. Wat betreft de balans: ook hier is 
een opmerking over Quarktravel gerechtvaardigd. De reserves voor deze post staan op 0 
euro. Dat heeft ermee te maken dat de busmaatschappij en de jeugdherbergen voor een 
deel reeds voor 31 december 2022 betaald moesten worden, terwijl wij als NNV de 
betalingen door de scholen pas na afloop van de reizen ontvangen. Dit heeft te maken met 
een wettelijk verplichte garantieregeling. Om de betalingen te kunnen doen, is er uit de 
reserves geput. Inmiddels zijn de betalingen van de scholen binnen en is de reserve weer 
op een hoger niveau. 
De accountant heeft het financieel verslag over 2022 reeds gecontroleerd en akkoord 
bevonden. René Tol vraagt waarom er gebruik wordt gemaakt van een accountant en niet 
van een kascommissie. Noortje antwoordt dat de keuze voor een accountant reeds heel 
lang (tientallen jaren) geleden gemaakt is, en de kosten van de accountant zijn zeer 
overzichtelijk. Het werkt prettig met deze accountant, dus is er geen directe reden om de 
situatie aan te passen. 
De vergadering stemt unaniem in met het financieel verslag over 2022 en het bestuur 
wordt gedechargeerd. 
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7) Bestuurswisselingen 
Van de zittende bestuursleden zijn een tweetal leden aftredend en zij hebben zich beiden 
herkiesbaar gesteld: Johan Klootwijk (Philips) en Saskia Blom (Fontys). 
Voorts heeft Lodewijk Koopman zich verkiesbaar gesteld. Hij is docent in het vo en tevens 
docentopleider bij de TUD); hij draait sinds september 2022 mee als gast in het bestuur. 
Alle drie de personen trekken zich even terug op de gang. De vergadering stemt graag in 
met de verkiezing van alle 3 de personen. Fleur Voortman (student aan de UT) volgt 
Sibren Wobben op als voorzitter van vereniging SPIN, zij maakt daarmee q.q. deel uit van 
het AB van de NNV. 
 
8) Wijziging statuten 
De huidige statuten stammen uit 1978, de wijzigingen uit 2003 zijn nooit notarieel 
vastgelegd. Overigens waren de verschillen tussen de edities van 2003 en 1978 minimaal. 
Sinds 1978 is er het een en ander gewijzigd in wetgeving, daarom waren nieuwe statuten 
hoognodig. N.a.v. de besluiten van de ALV in 2022 en een check van een notaris op 
actualiteit, zijn er door de notaris nieuwe statuten opgesteld (NNV-2023-122a). 
Een belangrijk ding dat met deze nieuwe statuten mogelijk (maar niet verplicht) wordt 
gemaakt is het online houden van algemene ledenvergaderingen, voorts zijn er artikelen in 
opgenomen om te kunnen voldoen aan de WBTR.  
De vergadering stemt unaniem in met de nieuwe statuten zoals verwoord in NNV-2023-
122a. 
 
9) Machtiging voor ondertekening statuten bij notaris 
Het bestuur vraagt de algemene ledenvergadering om Noortje de Graaf in haar rol als 
directeur te machtigen om de nieuwe statuten namens de vereniging te ondertekenen bij 
de notaris, zodat de nieuwe statuten in werking treden. De vergadering verleent deze 
gevraagde machtiging. De procedure is nu als volgt: Noortje de Graaf kan met de 
ondertekende notulen van deze vergadering naar de notaris om de akte te laten passeren. 
 
10) Wijziging huishoudelijk reglement 
De NNV-voorzitter wordt door de NNV-leden gekozen via een webverkiezing, de 
zittingstermijn is in totaal drie jaar. De winnaar van de verkiezing draait eerst een jaar mee 
als vicevoorzitter en neemt dan voor een periode van twee jaar de voorzittershamer ter 
hand. Indien een zittende voorzitter zich herkiesbaar wil stellen, hoeft er geen nieuwe 
webverkiezing te worden georganiseerd. 
Indien een voorzitter zich herkiesbaar wil stellen, moet deze dit al aangeven een maand 
na het in functie treden als voorzitter. Dit omdat het houden van een voorzittersverkiezing 
inclusief het voortraject van het samenstellen van een kiescommissie en het vinden van 
kandidaten bijna een jaar in beslag neemt. Het is niet wenselijk dat een voorzitter na een 
maand al aan moet geven of deze een tweede termijn ambieert.  
 
Daarom stelt het NNV-bestuur voor om voor de voorzitter een eerste bestuurstermijn van 
vier jaar te hanteren (1 jaar vicevoorzitter plus 3 jaar voorzitter). Indien de voorzitter zich 
herkiesbaar stelt, is de tweede termijn maximaal 2 jaar. 
 
De ledenvergadering vindt het een goed voorstel en gaat unaniem akkoord met de 
voorgestelde wijziging. De voorzitter is de enige binnen het bestuur die via een 
webverkiezing wordt verkozen. 

 
11) Duurzaam gezonde financiën NNV 
Christa Hooijer licht toe. Ook de NNV heeft te maken met prijsstijgingen. Voor 2023 is er 
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geen sluitende begroting, er wordt in de begroting rekening gehouden met een tekort van 
rond de 29 k€. Gezien de reserves die de NNV heeft, is dit geen dramatische situatie, 
maar het is duidelijk dat we niet jaren achtereen een dergelijke begroting kunnen 
handhaven. Daarom wil het bestuur een duurzaam gezonde financiële situatie scheppen. 
Dit houdt in dat je ook nadenkt over wat voor een vereniging je wilt zijn en uiteraard gaat 
het bestuur ook in gesprek met de redactie van het NTvN. Het zou mooi zijn als er extra 
leden geworven worden. In het najaar wil het bestuur een groep formeren die gaat kijken 
wat je zoal kunt doen. Vinod Subramaniam brengt in dat hij het idee heeft dat er twee 
vragen door elkaar heen lopen: 

• Wat wil je voor een vereniging zijn? Hier hoort een visie bij. 

• Wat kun je doen om de inkomsten te verhogen of de uitgaven te verlagen? 
Christa Hooijer zegt dat beide zaken van belang zijn en ook met elkaar verweven zijn. 
Neem bijvoorbeeld het NTvN, dit is een peiler van de NNV. Besluiten over de verspreiding 
van het NTvN zijn direct van invloed op de uitgaven, maar tegelijkertijd is het ook zo dat 
leden wellicht niet gelukkig zijn indien het NTvN vooral digitaal zou worden. Er zijn meer 
van dergelijke koppelingen. Daarom is het zaak om een integraal beeld te krijgen. Jos van 
Haaren meldt dat het contributieniveau goed bekeken moet worden, bij IEEE bijvoorbeeld 
is de contributie veel hoger. Jan-Willem van Holten geeft aan dat hij geen leeftijdskorting 
hoeft te krijgen op de contributie als gepensioneerde. Wat hem betreft wordt die korting 
afgeschaft. Genoemde zaken neemt het bestuur mee in het vervolg. 
 
12) WVTTK/Rondvraag 
Jan-Willem van Holten vraagt waarom het NTvN nog steeds in plastic wordt verzonden en 
niet in papier. Noortje de Graaf antwoordt dat we er al een tijd over in gesprek zijn met de 
drukker, deze kon tot nu toe nog niet in papier verzenden. Het heeft in ieder geval de 
aandacht. Christa Hooijer meldt dat de meningen verdeeld zijn over wat beter is: papier of 
plastic. Vanuit de leden wordt gesuggereerd dat ook het verzenden zonder verpakking een 
optie is. We gaan navragen of dit een mogelijkheid is. Diederik Jekel complimenteert het 
bestuur met het afgelopen jaar, dank voor de inzet. Gerrit Bannink complimenteert het 
bestuur met een prachtige FYSICA-bijeenkomst. Christa Hooijer zegt dat ze de 
complimenten direct doorzendt naar het organisatiecomité, aangezien zij de dag hebben 
georganiseerd.   
 
13)  Sluiting 
Christa Hooijer sluit de vergadering om 13.45 uur en dankt allen voor de aanwezigheid en 
inbreng. 
 
 


